

QUESTIONS AND ANSWERS

RFP – NRCan-5000040212 Heavy-Duty Natural Gas Fleet Vehicle Suitability Simulator

Question

We want to know if your request is for a virtual driving simulator (for use by a user), a simulator automating the compilation of statistical data on GHGs emitted, or a hybrid of these two concepts. In other words, who (a human?) Or what (an AI?) will complete the 3 100 km routes to collect the data?

Answer

The simulator will automate the compilation of statistical data on GHG emissions. The data used to validate the simulator need to be captured by the use of telematics equipment in a real-world environment.

QUESTIONS ET RÉPONSES

DDP – NRCan-5000040212 SIMULATEUR DE VIABILITÉ D'UN PARC DE VÉHICULES LOURDS PROPULSÉS AU GAZ NATUREL

Question

Nous voulons savoir si votre demande concerne un simulateur de conduite virtuel (pour usage par un utilisateur), un simulateur automatisant la compilation de données statistiques sur les GES émis, ou un hybride de ces deux concepts. En d'autres mots, qui (un humain?) ou quoi (une IA?) complétera les 3 itinéraires de 100 Km pour recueillir les données?

Réponse

Le simulateur automatisera la compilation de données statistiques sur les GES émis. Les données utilisé pour valider le simulateur devront être capturé par l'entremise d'équipement télématique dans un monde réel.